



PROTOKOLL LÄNGDRÅD 15 MAJ 2023

Tid: 20:00-21:30

Plats: Teams

Närvarande: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg) samt Lars Öberg, Karin Ersson, Ludvig Remb, Lars Selin.

Anmält förhinder:

1. Välkomna!

Ordförande Eva-Lena Frick hälsar alla välkomna.

2. Föregående protokoll. 27/3 2023.

Lades till handlingarna.

3. Rapport om organisation. Lars Ö

Ny Generalsekreterare – Pernilla Bonde . Börjar i september. Vallachef håller på att rekryteras. Även en damtränare efter Ingrid Vikman är under arbete. .

Landslagen är klar och alla har tackat ja.

4. FIS frågor. Vårmöten

FISmötet i Dubrovnik. Mål att verka för billigare resor och att flourförbudet ska säkerställas att det går att kontrollera.

Vi kommer nu att ha tre VC helger i Sverige. Gällivare, Östersund i december och Falun i mars. Formellt beslut i kongressen i slutet av maj.

Lika distanser blir kvar men en diskussion finns om att variera distanserna mer. VM nästa gång föreslås lika distanser.

En tydligare strategisk plan inom FIS ska tas fram. T.ex jobbar Sverige för att senarelägga säsongen något så att första VC helgen inte sker före 1/12.

5. Tävlingsfrågor. Ludvig Remb

a) Tävlingskalender 23/24, status och framtid.

Nya rutiner för ansökan om nationella tävlingar har arbetats fram.

Dessa finns på webben. Skidor.com

Svenska Skidförbundet

Riksskidstadion, SE-791 19 FALUN

Telefon: +46 (0)10-708 69 00

Webb: www.skidor.com

Huvudsponsor





- b) *Nytt tävlingsprogram internationellt, hur går vi över till det vid nationella tävlingar?*
Då lika distanser kommer att gälla internationellt så för rådet en diskussion hur detta ska anpassas till det nationella programmet? Hur fort ska denna förändring ske? Stegvis eller fullständigt direkt?
Längdrådet råder SSF att gå lite försiktigt fram och förändra i lugn takt. En enkät som frågar våra nationella åkare vad de anser är en bra start.
- c) *Distansbegränsningar för juniorer på långlopp? Rådets tankar inför TD- och L TD/regelgruppen föreslår ett antal förändringar i vårt nationella tävlingsregler, b.la att ta bort distansbegränsningen för juniorer till att bli obegränsat.*
- d) *Fluorförbudet, hur vi jobbar med det för tillfället.*
Ludvig rapporterade om vad som framkommit från FIS om flourförbudet, b.la riktlinjer för rengöring. Ludvig håller på att översätta dessa dokument och målet är att kommunicera detta till skidsverige så fort som möjligt. Att involvera elitföreningarna i processen kommer att bli viktigt. En arbetsgrupp ska tillsättas.
- e) *Skandinavisk cup/continental cup*
Vår Skandinaviska cup är den som fungerar bäst. Flera av de andra continentalcuperna fungerar sämre. Frågan om framtiden ska diskuteras vid ett möte nästa vecka i Talinn.

6. Rapport från åkarrepresentanter

Åkarråd 11/4. Fler var med på mötet denna gång, WU är en bra kanal att sprida budskapet i.
Flera frågor om upplägg av nationellt tävlingsprogram diskuterades.
De aktiva efterlyser att de officiella träningarna ska ha bättre och mer lik tävlingspreparering för att kunna testa material bra.

7. Långlopp. Rapport från möte med långlopps Team. Hans J

Två möten har skett med teamen under vintern/våren. Det har varit få Team med. Anton Karlsson har fått i uppgift att lyssna med Teamen hur dialog med SSF/föreningar ska ske. Ett förslag finns att träffas under Alliansloppet.
Man diskuterar också olika former av kontrakt mellan åkare/Team/SSSF/förening. En fråga är hur försäkringen gäller för åkare som representerar ett Team.
Fler möten är inplanerade.

8. Rapport, nominering/ansökan arbetsgrupper + längdråd. Karin E

Till B/U gruppen beslutas att Alfons Peterson från Norrköping. Platser till tävlingsprogramgruppen, anläggning och SHL.
Valberedningen till längdrådet har ett förslag som kommer ämnas till styrelsen för beslut.



9. Rapport från de olika arbetsgrupperna TD/regelgruppen

Skidor Hela Livet

Barn och Ungdomsgruppen

Junior- och Seniorgruppen:

Genomfört möte 26 april- agenda

- Sammanfatta säsongen 2022-23
 - Samarbetet på plats under tävlingarna
 - Distanser
 - Cup-schemat
 - SM- SM-veckan och Kalix
 - WC och SSF
- Nästa säsong
 - Fundera på punkter att ta upp och skicka gärna innan så kan jag få med det på en agenda
 - Flourfrivalla- nytt ifrån SSF- öppen diskussion
 - Skandinavisk cup- nytt från SSF
 - Uppdatering av vad som pågår med långloppsteamen
 - RullskidsSM
 - AOB

Sammanfattning- frågor som behöver hanteras är- finansiering av skandinavisk cup, hur ska flourfrivallning genomföras under kommande säsong (testning, krav, gränsvärden, testutrustning mm), långloppsteam/SSF/ klubbar/åkare

Anläggning/homologisering

Ett första möte har varit om ny skid/skidskyttstadion i Arvidsjaur.

Tävlingsprogram

10. Övriga frågor

11. Nästa möte?

21/6 kl 20.00 Teams

12. Mötet avslutas.

